
Vragen van de SP aan wethouder Heller over overlast vliegverkeer

De SP Hilversum spreekt steeds vaker mensen die last hebben van vliegtuigen die van en naar 
Schiphol vliegen. Nu komt er een vierde 'naderingspunt' die de hinder voor Hilversum lijkt te 
vergroten.

https://www.rtlnieuws.nl/economie/artikel/5343054/zorgen-utrecht-en-gelderland-over-
toename-landend-vliegverkeer

Op deze site:

https://vliegherrie.nl/

Komen ook veel meldingen binnen vanuit Hilversum. 

1. (H) erkent u de  zorgen? Weet u van de situatie? 
2. Wat doet u ermee? Bespreekt u dit in de regio/provincie/MRA of op andere plekken? 
3. Kunt u met de bezorgde inwoners in gesprek?

Paul Vonk 
SP Hilversum 
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